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Nr 174. Fråga av Johan Lundqvist (MP) 
om höjda busspriser och fördubblings-
målet
(KSN-2011-0504)

Kommunfullmäktige

Fråga
Försäljningen av SMS-biljetter till stadstrafi-
kens bussar har varit en stor succé. SMS-bil-
jetterna gör det enkelt och smidigt att åka kol-
lektivt, vilket är en nyckelfaktor för att locka 
nya resenärer till kollektivtrafiken.

AB Uppsalabuss har beslutat genomföra en 
25%-ig höjning av priset på SMS-biljetter, från 
20 till 25 kronor per biljett från den 19 septem-
ber 2011.

Min fråga till ordföranden i AB Uppsalabuss 
blir därför:

– Anser du att beslutet om att höja priset på 
SMS-biletter i stadstrafiken med 25% bidrar 
till kommunens arbete med att fördubbla re-
sandet i kollektivtrafiken?

Uppsala den 18 september 2011

Johan Lundqvist




